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Z A P I S N I K 

 
12. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v 

četrtek, 3. oktobra 2024, 
ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30 a, Ljubljana. 

 

 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Martin Šolar, Roman Ponebšek, Miha Habjan in  Jožef Bobovnik. 
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Igor Oprešnik, Bojan Rotovnik, Aldo Zubin in Jakob 
Zupanc. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Marjana Brezovšek (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD 
Zasavja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Marija Kuhar (MDO PD Primorske), Valentin Rezar (MDO PD 
Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane) in Damjan Debevec (MDO PD Notranjske). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje)  
in Ivan Resnik (Gospodarska komisija). 
Namestnica predsednika nadzornega odbora PZS: Valerija Vidmar 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS) 
in Manca Ogrin (predstavnica PZS za odnose z javnostmi). 
Mediji: Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika). 
Drugi vabljeni: Tone Jesenko (vodja Odbora za članstvo), Mirko Eržen (vodja projektne pisarne PZS) 
in Rok Bordon (projektant nove koče na Korošici). 
Opravičeno odsotni: Aleš Drekonja, Andreja Senica (MDO PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD 
Pomurja), Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe) in Uroš Zagoričnik (Komisija za planinske 
poti). 

 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan in predstavil predlagan dnevni 
red. Prisotnih je bilo 19 članov z glasovalno pravico, to je 79,2 %.  

 
SKLEP 1/3-10-2024: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 12. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 11. seje UO PZS 

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Vmesno finančno poročilo PZS za obdobje januar ‐ junij 2024 in vmesno poročilo o članarini 

2024 
4. Ureditev prometa v dolini Vrat  
5. Informacija o pripravi sprememb statuta PZS  
6. Predlog o podelitvi priznanja Častnih članov PZS  

7. Predlog datuma Skupščine 2025  

8. Vloge društev za članstvo v PZS  

9. Spremembe v Katastru planinskih poti  

10. Predstavitev idejne rešitve nove koče na Korošici  
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11. Informacija o delovanju komisij PZS  

12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

13. Razno 

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 11. seje UO PZS 

Damjan Omerzu je povedal, da je na zapisnik prišla manjša pripomba Damjana Debevca, ki je že bila 
upoštevana. Razprave ni bilo. 
SKLEP 2/3-10-2024: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 11. seje upravnega odbora, z dne 14. 6. 
2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Damjan Omerzu je na začetku predstavil kadrovske prilagoditve zaradi daljše odsotnosti 
računovodkinje Urše Mali.  
V nadaljevanju je predstavil aktivnosti od pretekle seje: 

• Dan planincev v Črni na Koroškem 

• Naj planinska pot 2024 – Koželjeva pot in Jama Topla – Mala Peca 

• Glavna poletna planinska sezona 

• Olimpijske kvalifikacije v Budimpešti – vstopnice za OI Pariz priborita Mia Krampl in 
Luka Potočar 

• Tekma SP Innsbruck – dvojna zmaga 

• Tekma Chamonix – finale 

• Evropsko prvenstvo v športnem plezanju (Manca Smrekar – 2. mesto v paraplezanju) 

• Olimpijske igre v Parizu in 2. zlata medalja Janje Garnbret 

• Tekma Svetovnega pokala v športnem plezanju  v Kopru 

• Razpis za tekmovanje Mladina in Gore 2024/4025 

• Razpis za soorganizacijo glavnih dogodkov 2025:  

• Skupščina: Hrastnik, PD Hrastnik 

• Dan Planincev:  Janče, PD Litija 

• Podelitev najvišjih priznanj: Muta, PD Bricnik-Muta 

• Alpinistična odprava Nanda Devi East 2024 

• Alpinistična odprava Gašerbrum III 

• Alpinistična odprava Kirgistan 

• Alpinistična odprava Chhogo 

• Alpinistična odprava Lalung 

• Alpinistični tabor za perspektivne alpiniste  

• Prenovljena izdaja vodnika Razširjena SPP 

• Dopolnjena izdaja vodnika Dolomiti po dolgem in počez 

• Nova izdaja zemljevida Pohorja 

• Dan markacistov  v Bohinju 

• Junijski rok za poročila društev – sofinanciranje vzdrževanja planinskih poti 

• Novinarska sezona v sodelovanje s Cipro Slovenija – javni potniški promet 

• Naj planinski koči 2024 – Češka Koča in Koča na Žavcarjevem vrhu 
 

 
Ad. 3. Vmesno finančno poročilo PZS za obdobje januar ‐ junij 2024 in vmesno poročilo o članarini 

2024 

Damjan Omerzu je predstavil bo vmesno finančno poročilo PZS za obdobje januar – junij 2024, ki 
trenutno nakazuje na negativni rezultat, saj zahtevki junija še niso bili zaključeni. Zaenkrat je 
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poslovanje stabilno. Primerjava prihodkov in odhodkov je po planu. Jožef Bobovnik je predstavil 
vmesno poročilo o članarini 2024, ki kaže, da je članarina v porastu. Zanimivo je odražanje kategorij 
članarin, saj je A članarina v porastu, B pa je rahlo padla. Tudi P+O članov je več.  
SKLEP 4/3-10-2024: Upravni odbor PZS se seznanja vmesnim finančnim poročilom PZS za obdobje 
januar – junij 2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 4. Ureditev prometa v dolini Vrat 

Martin Šolar je predstavil problematiko in sicer smo bili 13. 6. 2024 seznanjeni z uvedbo novega 
cenika v Vratih, 14. 7. 2024 smo ga objavili tudi na spletnih kanalih PZS, veljati je začel 15. 6. 2024.  
Predsedstvo PZS je stališča oblikovalo na razširjeni seji P PZS 8. 7. 2024 in jih predstavilo na sestanku z 
vodstvom Občine Kranjska Gora 16. 7. 2024. Zaradi polemik smo podali tudi javno pojasnilo na 
spletni strani PZS. Na seji Predsedstva PZS, 17. 9. 2024, je zaradi dodatnih pobud Komisije za 
alpinizem, oblikovalo dopolnjena stališča, ki jih dajemo v obravnavo in potrditev na UO PZS. Na 
podlagi potrjenih stališč bomo v oktobru nadaljevali pogovore z Občino Kranjska Gora.  
RAZPRAVA: Velentin Rezar je podal mnenje, da je cena sicer visoka, vendar bi se s takimi ukrepi 
zmanjšal obisk na določenih preobremenjenih delih. PZS bi mogla ravnati v tej smeri, saj smo 
okoljevarstvena organizacija. Predlagal je, da se na celotnem TNP območju uvede enotna parkirnina, 
da se do določene ure spusti notri npr. 50 avtov, ostali pa morajo uporabiti javni prevoz. Niko 
Bertoncelj je mnenja, da cena ne ozavesti človeka k trajnostnem razvoju, vendar ozaveščenost. Nižja 
cena parkiranja za člane PZS bi bila motivacija za višje članstvo, ne za varovanje okolja. Marjana 
Brezovšek je v imenu MDO Podravja predlagala predsedstvu, da pridobijo cene parkiranja v sosednjih 
državah in dala predlog, da se del parkirnine nameni za obnovo planinskih poti. Martin Šolar ji je 
odgovoril, da so cene parkiranja ponekod dražje ali cenejše. Marija Kuhar je podvomila v ugodnosti 
članov za parkiranje, saj avtomat ne bo mogel prebrati članstva in upoštevati popust. Jurček Nowakk 
se ne strinja s ceno parkiranja, saj je odločno previsoka. Za prenočevanje v Vratih bi moral biti 
oproščen plačila parkirnine. Prav tako je podal mnenje, da bi moral biti zadnji javni prevoz ob pozno 
večernih urah, za skupine bi se mogel rezervirati bus. Tu je težava z invalidi. Igor Oprešnik je 
predlagal, da je tako kot v Logarski dolini do določene ure vstop brezplačen, potem se računa. Jakob 
Zupanc je povedal, da je parkiranje v Bohinju velika težava in bo potrebno vzeti v zakup, da je 
parkiranje drago. Marija Kuhar je mnenja, da bi se morali zavzemati za več javnega prevoza, ne za 
znižanje parkirnine. Navdušena je nad oskrbnikom Orožnove koče, kjer gostom, ki pokažejo 
vozovnico javnega prevoza da popust. Miro Eržen je povedal, da je dolina Vrat zelo obremenjena z 
okoljevarstvenega vidika. Ekološki problemi se kopičijo, za kar bi znal imeti težave predvsem 
Triglavski dom na Kredarici. Miha Habjan je odločno proti tako visoki parkirnini, saj je to za alpiniste 
nesprejemljivo in predrago. Iz alpinistov izhajajo tudi gorski reševalci, kateri se že sedaj spopadajo z 
pomanjkanjem kadra. 
 
Prisotnih je 19 članov UO PZS z glasovalno pravico, to je 79,2 %. 
 
SKLEP 5/3-10-2024: Upravni odbor PZS potrjuje stališča PZS glede parkiranja v Vratih in sicer: 
• Višina parkirnine 25 € je previsoka. Za člane PZS pričakujemo popusti. Ponovno preverjanje cen 

in uvedba cenika, primerljivega s podobnimi destinacijami v Sloveniji. 
• uveljavitev dnevne tarife, vezane na 24-urno obdobje (ne na datumsko obdobje), 
• preverjanje možnosti cenejše parkirnine za tiste, ki v Vrata pridejo v zgodnjih jutranjih urah (ob 

pogoju, da je prostor na parkiriščih), 
• zagotovitev zadostne in smiselne frekvence avtobusnih prevozov, vključno s kapacitetami, 

označbami in promocijo javnega prevoza, 
• uvedba večernega avtobusa v Vrata in zadnjega odhoda iz Vrat npr. ob 21.00 uri, 
• posebej nasloviti problematiko prevozov za večje skupine, 
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• dolgoročno razmišljanje o plačljivi kartici ugodnosti Julijskih Alp za prebivalce Julijskih Alp in 
opcijsko za člane Planinske zveze Slovenije. 

• Izven sezone naj  za bo parkiranje vsaj polovico cenejše . Prav tako naj bo zapora ceste samo v 
zimskih razmerah, ne pa po vnaprej določenih datumih koledarske zime. 

Pričakujemo, da se bo tudi na drugih območjih v občini, kjer se bo promet in parkiranje omejeval, 
vzpostavi primerljive pogoje. 
Sklep je bil sprejet (16 ZA, 3 PROTI – Jakob Zupanc, Valentin Rezar, Damjan Debevec). 
 
Sledil je 15 minutni odmor. 
Ad. 5. Informacija o pripravi sprememb statuta PZS 

Jožef Bobovnik je povedal, da smo na seji upravnega odbora marca 2024 sprejeli sklep, da je 
imenovana delovna skupina, ki zbira predloge za spremembo statuta. 24. maja  2024 je bil poslan 
društvom in komisijam poziv, da predlagajo spremembe statuta (rok do 20. 6. 2024). Vse predloge, ki 
so prispeli je delovna skupina sprejela v obravnavo. Predvideno je, da se bo osnutek sprememb 
Statuta PZS pripravil do naslednje seje UO PZS, ki bo predvidoma novembra 2024. Po obravnavi na 
UO bodo predlogi sprememb poslani v javno obravnavo. Po tem bo končni predlog sprememb 
potrjen najprej na seji UO, kasneje pa na Skupščini PZS maja 2025. 

 
Ad. 6. Predlog o podelitvi priznanja Častnih članov PZS 

Tone Jesenko je na kratko povzel, da sta bila dosedanja  častna predsednika: Dr. Miha Potočnik 
(1907-1995), Vlasto Kopač (1913-2006) in častni člani: Jože Dobnik (1921-2020), Milan Kučan (1941), 
Andrej Brvar (1953), Tomaž Banovec (1939), Avgust Delavec (1918-2005), Franci Ekar (1942) in Tone 
Škarja (1937-2020). MDO PD Gorenjske je decembra 2023 podal predlog za podelitev priznanja 
častna članica PZS Mariji Štremfelj in častni član PZS Andreju Štremflju za njuno dolgoletno delo v 
planinski organizaciji in za izjemne dosežke, ki dvigajo ugled slovenskega alpinizma v domovini in 
tujini. 
Odbor za članstvo pri PZS je predlog obravnaval na 7. redni seji 12. 6. 2024 in ga načeloma podprl, 
vendar bo zaprosil za pisno mnenje o predlogu Komisijo za alpinizem, saj oba kandidata prihajata iz 
alpinističnih vrst. Želeli  bi tudi navedbo funkcij, ki jih je do sedaj v PZS opravljala Marija Štremfelj.  
Na 8. seji OČ  9. 9. 2024 so se člani odbora  strinjali, da sta Marija Štremfelj in Andrej Štremfelj  s 
svojim dosedanjim delom in dosežki na področju alpinizma opravila življenjsko delo, s čimer sta 
nedvomno zaslužna za dvig ugleda Planinske zveze Slovenije in s tem tudi Republike Slovenije v svetu.   
Takega mnenja je tudi Komisija za alpinizem, ki dodaja še, da sta oba predlagana  pustila neizbrisen 
pečat v slovenskem in svetovnem alpinističnem prostoru, tako s športnega kot tudi z organizacijskega 
vidika. 
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik podpira predlog. 
SKLEP 6/3-10-2024: Upravni odbor PZS, na predlog Odbora za članstvo in na pobudo MDO PD 
Gorenjske, podeljuje Mariji Štremfelj naziv častna članica PZS in Andreju Štremflju naziv častni član 
PZS. Naziva naj se jima podelita na letošnji svečani podelitvi najvišjih priznanj PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Predlog datuma Skupščine 2025 

Damjan Omerzu je predstavil nov datum Skupščine PZS 2025, ki je petek, 9. maj 2025. 
SKLEP 7/3-10-2024: Upravni odbor sprejema datum  Skupščine PZS v letu 202, ki bo v petek 9. maj 
2025 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 8. Vloge društev za članstvo v PZS 

Aleš Pirc je predstavil tri vloge za namero v včlanitev v PZS. Ker se število klubov povečuje bi bilo 
potrebno dvigniti članarino in jih s tem malo omejiti ter vsako leto dosledno preverjati, ali 
izpolnjujejo pogoje za članstvo v PZS. Razvila se je obširna razprava, na koncu pa je bilo sklenjeno, da 
ne smemo zavrniti namere za včlanitev, pri spremembi Statuta PZS pa bo potrebno določiti nove 
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kriterije in se jih dosledno držati, saj so klubi specifični, vendar ne hodijo na Skupščino in izgubljamo 
glasove. 
SKLEP 8/3-10-2024: Upravni odbor potrjuje namero o včlanitvi in se strinja z mnenjem Komisije za 
športno plezanje za Športno plezalni klub Jesenice, Jesenice, matična št.2704897000. Društvo lahko 
poda vlogo za včlanitev v PZS na podlagi drugega odstavka 16. člena Statuta PZS. 
Sklep je bil sprejet (16 ZA, 3 PROTI – Jakob Zupanc, Valentin Rezar, Damjan Debevec). 
 
SKLEP 9/3-10-2024: Upravni odbor potrjuje namero o včlanitvi in se strinja z mnenjem Komisije za 
športno plezanje za Plezani klub 7b+, Kobarid, matična št. 4039190000. Društvo lahko poda vlogo 
za včlanitev v PZS na podlagi drugega odstavka 16. člena Statuta PZS. 
Sklep je bil sprejet (16 ZA, 3 PROTI – Jakob Zupanc, Valentin Rezar, Damjan Debevec). 
 
SKLEP 10/3-10-2024: Upravni odbor potrjuje namero o včlanitvi in se strinja z mnenjem Komisije za 
športno plezanje za Klub ljubiteljev plezanja, Kranj, matična št. 7200743000. Društvo lahko poda 
vlogo za včlanitev v PZS na podlagi drugega odstavka 16. člena Statuta PZS. 
Sklep je bil sprejet (16 ZA, 3 PROTI – Jakob Zupanc, Valentin Rezar, Damjan Debevec). 
 
Ad. 9. Spremembe v Katastru planinskih poti 

Jože Rovan je povzel, da je Upravni odbor na svoji 8. seji, 16. novembra 2023, obravnaval predlog 
Komisije za planinske poti za formalno opustitev dveh odsekov planinskih poti ob slapu Savica, za 
kateri skrbi PD Ljubljana Matica. Poti sta po mnenju markacistov nevarni in ju je težko urediti. 

RAZPRAVA: Damjan Debevec je povedal, da je predlagal PD Ljubljana Matica, da PD 
Borovnica prevzame skrbništvo te poti, vendar se s tem niso strinjali. Bojan Rotovnik je 
povedal, da je za pot težko pridobiti vsa soglasja, ko je enkrat opuščena. 
SKLEP 11/3-10-2024: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Mala Savica–Slap Savica (ID1531) in odsek 
planinske poti Komarča–Velika Savica (ID8605). Odseka se v kataster planinskih poti Planinske 
zveze Slovenije zavede kot opuščena. Pri odstranitvi oznak mora PD Ljubljana Matica upoštevati 
določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP. 

Sklep je bil ZAVRNJEN (vsi proti). 
 
Ad. 10. Predstavitev idejne rešitve nove koče na Korošici  

Uvod je podal Mirko Eržen, ki je povedal, da bo investitor Občina Luče, ki je v fazo pridobitve 
gradbenega dovoljenja. UO PZS pa je kot podporo projektu že odobril 20.000 € za kritje stroškov 
projektne dokumentacije iz Planinskega Sklada. Projektant Rok Bordon je predstavil pripravljeno 
idejno rešitev za novo Kočo na Korošici, tudi z vključenimi pripombami, katere so prejeli. Povedal je  
tudi, da investitor želi uporabljati novo kočo le v letnem času to je v poletnih mesecih. Predvideno je 
zidano pritličje in lesena skeletna gradnja v prvem nadstropju. Fasada bo v avtohtoni skodli, nekaj pa 
tudi ALU kritine. Za ogrevanje je predvidena toplotna črpalka ter dodatni sončni kolektorji za 
ogrevanje sanitarne vode. Odpadna voda se čisti preko čistilne naprave. Predvidene so sončne celice 
in akumulatorji za hrambo električne energije ter dodatno pridobivanje elektrike na vetrnice in 
agregat. Nekaj pripomb je podalo PD Šoštanj (premajhen vhod, nerodna postavitev sanitarij…).  
Pripombe so bile upoštevane in se je predvidel večji shrambni prostor v kuhinji, povečan točilni del, 
več sob za osebje z lastnimi kopalnicami…Zaradi pomanjkanje vode v letnem času je predvideno manj 
sanitarij, le te bi se za dnevne goste lahko reševalo z zunanjimi suhimi stranišči. Varianta bi bila tudi 
uporaba odpadne vode za splakovanje stranišč ali uporaba rastlinske čistilne naprave. Miro Eržen je 
dodal še, da morajo okoljevarstveno dovoljenje pridobiti  za koče vsa planinska društva, ki imajo 
instalirane male čistilne naprave  velikosti 50 PE in več. 
RAZPRAVA: Marjana Brezovšek (MDO PD Podravja) je vprašala koliko denarja je PZS že dala za 
Korošico. Miro Eržen ji je odgovoril da nič, saj so sredstva iz sklada šla za obnovo Frischautovega 
doma na Okrešlju in za Mozirsko kočo na Golteh. Sprejet je bil sklep, da se iz sklada financira projekt 
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v vrednosti 20.000 eur. Občina Luče je zemljišče odkupila od PD Celje  - Matica. Marjano Brezovšek je 
zanimalo tudi ali je bil pogoren dom na Korošici zavarovan in kdo je dobil zavarovalnino. Miro Eržen ji 
je odgovoril, da je bilo zavarovano, sredstva od zavarovalnine pa je prejelo PD Celje – Matica. Jurčka 
Nowakka je zanimalo, koliko stolov in postelj predvideva bodoča koča, ter kako je z zimsko sobo. Rok 
Burdon mu je odgovoril da ima koča predvidenih 31 postelj in 50 stolov, zimske sobe pa ne, saj jo bo 
investitor uporabljal le v letnem času. Za zimsko sobo bi bilo smiselno predelati kontejnerje, ki so že 
gor. Manja Rajh je podala pripombo glede lege vhoda ter premajhne kapacitete postelj, Miha Habjan 
je pripomnil, da je zimska soba za alpiniste nujno potrebna, oz. da se postavi primeren bivak. Bojan 
Rotovnik je podal svoje mnenje, da je obisk koča izrazit čez vikend ob določenih urah, drugače pa ni 
ljudi. Že sedaj je gor stari bivak izpod Skute in tudi en kontejner je odprt čez zimo. Zaradi 
frekventnosti čez vikend bo nujno potrebno premisliti o suhih straniščih, težava pa bo z oskrbo, saj je 
to edina koča v KSA, ki nima tovorne žičnice. Zaradi vseh teh dejstev bi bilo potrebno premisliti, da 
koča ni velika.  Niko Bertoncelj je pripomnil, da ni vedel, da je po požaru možno gor prespat. Igor 
Oprešnik je mnenja, da bi bilo potrebno narediti analizo, koliko nočitev je bilo gor par let pred 
požarom in se na podlagi tega odločit koliko velika koča se bo gradila. Martin Šolar je podal pobudo, 
da PZS investira predelavo kontejnerja v zimsko sobo. Marija Kuhar je povedala, da je tudi na Nanosu 
podobna zgodba, čez vikend zelo frekventno ob določenih urah, vse ostalo pa prazno, ljudi prespi gor 
zelo malo. Miro Eržen je sklenil, da se časi in navade spreminjajo, zato naj bo koča majhna. Damjan 
Omerzu je dodal, da bodo kontejnerji, v katerih je sedaj začasna koča, v letošnjem letu prenesena v 
lasti PZS in GRSZ. Podana je bila pobuda, da PZS po končani gradnji prevzame pobudo za predelavo 
kontejnerja v lasti PZS in GRZS v zimsko sobo. 
SKLEP 3/3-10-2024: Upravni odbor PZS se seznanja s idejno rešitvijo za novo Kočo na Korošici.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Prisotnih je 20 članov UO PZS z glasovalno pravico, to je 83,3 %. 

 

 
Ad. 11. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS 

Jurček Nowakk je predstavil bogat izbor delovanja komisije IN Planinec. 
 
Ad. 12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Jurček Nowakk je izpostavil problem erozije tal, ureditev poti, pomanjkljive table na kočah in 
pomanjkanje tabel na obhodnicah. 
 
Ad. 13. Razno 

Bojan Rotovnik je postavil vprašanje, kdaj bo Gospodarska komisija PZS pripravila nov predlog 
sprememb članskih popustov za prenočevanje v planinskih kočah, kjer bodo ustrezno zajeti tudi 
popusti za mlade planince? Nesprejemljivo je namreč, da otroci in mladina do vključno študentov za 
spanje v slovenskih planinskih kočah plačujejo enako ceno, kot odrasli planinci (edina izjema so otroci 
do 7. leta starosti, ki prenočujejo z dvema odraslima osebama). Ivan Resnik mu je odgovoril, da se 
pripravlja predlog, da bi bilo za mlade do 27. leta popust v višini 50% na skupnih ležiščih. Bojan 
Rotovnik je odgovoril, da je to nesprejemljivo in da naj predsednik PZS skliče sejo GK, kjer se bo 
poiskala ustrezna rešitev. Marjana Brezovšek je pisno postavila vprašanje glede prodaje koč PD 
Jesenice. Valentin Rezar je odgovoril, da se informacije dnevno spreminjajo in da naj bi se prodajala 
Koča pri izviru Soče. PZS bi morala preprečiti prodajo.  
Jože Rovan je pojasnil, da je več koč problematičnih glede potencialne prodaje, ker so se društva 
znašla v situaciji, ko z njimi ne morejo več upravljati, izpostavi primer Tičarjevega doma PD Jesenice in 
Ribniške koče PD Paloma Sladki Vrh. 
Glede vprašanja za kaj so namenjena sredstva pobrane turistične takse v planinskih kočah se pojasni, 
da s temi sredstvi razpolagajo občine po sedežu koče. Nekatere vračajo v planinstvo dejavnost, veliko 
jih ne. 
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Marjana Brezovšek je poslala tudi vprašanje glede problema, da se ne upošteva članstvo v PD pri 
rezervaciji koč v rezervacijskem sistemu, ker so te v sezoni že zgodaj zasedene. V odgovoru se 
pojasni, da rezervacijski sistem upošteva članstvo v PD, saj je omogočen popust. Je pa dejstvo, da se 
prosta ležišča, kot v vseh namestitvenih ponudnikih, rezervacije glede na vrstni red rezervacije. Večja 
preglednost razpoložljivosti ležišč in ureditev pogojev za delo koč je bil tudi namen uveljavitve 
rezervacijskega sistema. Tudi pravilnik o kočah določa takšen vrstni red rezervacij. 
 
Prisotnih je 18 članov UO PZS z glasovalno pravico, to je 75 %. 

 
Roman Ponebšek je glede polnoletnosti ob prijavi na vodniški tečaj odgovoril, da je problematika 
zakon. Damjana Debevca je zanimalo, zakaj komisije in odbori ne objavljajo redno zapisnikov sej PZS.  
Ponovno je predlagal javno objavo seznama aktualnih vodnikov PZS. Vodja VO MDO PD Marko Goršič 
pravi, da so mu na uradu informacijskega pooblaščenca osebno zagotovili, da objava le tega ni 
sporna. Bojan Rotovnik je povedal, da je vpis v razvid strokovnih kadrov javno objavljen, Damjan 
Omerzu pa je dodal, da mi ne smemo na svoji strani objaviti seznama vodnikov, saj gre tu že za 
obdelavo osebnih podatkov in bi bili v prekršku.  

 
Predsednik je povedal, da mora UO PZS potrditi predstavnika PZS v Svetu javnega zavoda Triglavski 
narodni park  in podal na glasovanje sklep: 
SKLEP 12/3-10-2024: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS, za predstavnika PZS v 
Svetu javnega zavoda Triglavski narodni park potrjuje Martina Šolarja. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Jožef Bobovnik je najavil koordinacijo MDO-jev PZS 17. novembra 2024 ob 17. uri na PZS. 

 
Marija Kuhar je prosila, da se vsi razpisi, pozivi in ostalo pošilja tudi na uradni e-naslov PD-jev, saj je 
velikokrat zgodi, da se kaj nehote spregleda. 
 
Seja je bila končana ob 21.20 uri.  

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 

 

Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 
 


